

T I E R P L A S T I K

TATTOO LÖWIN



STAATLICHE PORZELLAN-MANUFAKTUR
MEISSEN GMBH



MEISSEN

est.1710

WWW.MEISSEN.COM

TATTOO LIONESS

TIERPLASTIK



ANIMAL SCULPTURE

Limited to
25

MODELL (MODEL)

AUGUST GAUL, 1922

STAFFAGE (DESIGN)

OTTO DRÖGSLER, 2017

HÖHE (HEIGHT)

31 CM

BST-NR. (SKU)
650005-78703-1

(DE)

Für die Arbeit Tattoo Lioness schuf Otto Drögsler ein Dekor aus mannigfaltigen grafischen Tattoos in schwarz und grau für die historische Skulptur einer Löwin von August Gaul aus dem Jahr 1922. Der an verschiedene Tätowierungsmotive angelehnte Dekor wurde collagiert an unterschiedlichen Stellen der Plastik aufgetragen und bestärkt diese in ihrer majestätischen Haltung. Die filigranen, höchst aufwendigen Motive bezeugen die Erfahrung und äußerste Kunstfertigkeit des Malers.

(EN)

For this exceptional piece, Otto Drögsler has imparted the historical 1922 figurine of a lioness by August Gaul with elaborate tattoos in black and grey. The graphic decor, incorporating a range of contemporary tattoo styles, has been applied across various points of the figurine, further highlighting the lioness' majestic air. The delicate, highly elaborate embellishments require the utmost artistic precision and are a true testament to the masterly craft upheld by Meissen's porcelain painters.

